

From now on until 31 December 2020. BCM Credit Cardholders can enjoy exclusive dining offers at the below finest restaurants

澳門商業銀行信用卡客戶由即日

起至2020年12月31日,可於皇都

洒店旗下食肆消費尊享以下優惠:

00

managed by Hotel Royal Macau :



-.00 梓園上海菜館 Catalpa Garden 營業時間 Opening Hours: 11:00 - 15:00 ; 17:30 - 23:00



營業時間 Opening Hours: 星期日至四 09:00 - 00:30 星期五及六 09:00 - 01:30



條款及細則:1. 優惠推廣期由即日起至2020年12月31日止。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司(\*本 行") 登出之信用卡及聯營卡 (包括主卡及附屬卡) 。 3. 客戶必須於訂座或入座前提及並使用澳門商業銀行信用卡签 賬方可享用以上優惠。 4. 以上優惠不適用於皇都酒店所指定之節假日,詳情請向餐廳店員查詢。 5. 以上優惠不適 用於飲品(大堂酒廊除外)及宴會。 6. 以上優惠不適用於美食節自助餐及貴賓房。 7. 以上優惠不可兑換現金或與其 他推廣優惠同時使用。 8. 本行對右關是次推廣活動之服務質素概不負責。 9. 本行及皇紹洒店保留使用此優惠之最 终決議權。 10. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。11. 本行及皇都酒店保留隨時修改任何細則及條款之權利。 而田须事前通知。 12. 中、英文本若在文義上有任何分歧, 极以中文為進。

Terms and Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2020. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must declare during booking or before arrival and settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The above offer is not applicable on blackout dates designated by Hotel Royal Macau, please enquire restaurant staff if in doubt, 5. The offer is not applicable to drinks (except Lobby Lounge) or banquets, 6. The offer is not applicable to Food Festival Buffets and VIP rooms. 7. The offer is not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 8. BCM bank accepts no liability for the services provided by Hotel Royal Macau, 9. In case of any disputes. BCM bank and Hotel Royal Macau reserve the right for the final decision. 10. This service/product is not targeted at customers in the EU. 11. BCM bank and Hotel Royal Macau reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice. 12. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



客戶可於第一無國界料理尊享以下優惠 From now on until 10 June 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offer at TOP FUSION



Buy 2 get 1 free for Lunch set

優惠Offer3 當月生日之客戶於晚市時段可獲贈 精美生日蛋糕 Customers can enjoy complimentary birthday cake at dinner session during birthday month



商店地址 Address : 營業時間 Opening Hours: 查詢電話 Enquiry RUA DA RIBEIRA DO PATANE, NºS 91,93-99, E 12:00 - 22:30 2895 2010 TRAVESSA DE LAM MAU, Nº1, MACAU

出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 優惠一 並不適用於特價菜式、特價飲品及套餐。 5. 優惠二所購送之午市套餐須為當中價格最低之套餐。 6. 客戶須提前兩 日預訂並向餐廳職員出示有效之生日證明方可享有優惠三。7 以上優惠不適用於餐廳所指定之前日及不得以換現 金、折扣或與其他優惠同時使用。 8. 本行對有關是次推廣活動之服務及產品質素概不負責。 9. 本行與第一無國界 彩理保留使用什麼東之最終決議權。 10. 本服務/產品並不是以歐領的人十為目標。 11. 本行服第一無國界料理保 留随時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。 12. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from 10 March until 10 June 2020, 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offers. 4. Offer 1 is not applicable to discounted food, beverage and set meals. 5. The value of the complimentary lunch set in Offer 2 should be the lowest value set among the order. 6. Customers are required to make reservation two days in advance and present valid proof of birthday to staffs to enjoy Offer 3. 7. The above offers are not applicable to special holiday designated by the restaurant and are not exchangeable to cash, discount and cannot be used in conjunction with other promotions, 8, BCM bank accepts no liability for the services and products provided, 9. In case of any disputes, BCM bank and Top Fusion reserve the right for the final decision, 10. This service/product is not targeted at customers in the EU, 11, BCM bank and Top Fusion reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice, 12. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



全新澳門商業銀行信用卡「2020積分優惠計劃」為您帶來以下各種至潮、至實用的積分禮品: BCM bank is pleased to present you the trendiest and the hottest gifts for the new Credit Card Bonus Point Program in 2020:

400301 MIDEA 電水壺 (香濱金)MK-15H01A6 MIDEA Electric Kettle (Gold) MK-15H01A6 **60.000** 30.000 + (9150) 15.000 + O 225

MIDEA 14L Oven MG14AMX

₽ 40.000 + € 200

20.000 + (3300)

(260.000 + (3300))

(230.000 + (3450))

84.000 + 69420

**1** 42.000 + **6** 630

OMRON手臂式電子血壓計HFM-7130 OMRON Arm Electronic Blood Pressure Monitor HEM-7130

HITACHI電飯煲(1L)(暗紅/黑)RZD10VFY

HITACHI 1L Rice Cooker (Dark Red / Black) RZD10VFY

400305

400307

400312

000,000

120.000

168,000

禮品換領地點 Gift Redemption Address

來來電器廣場 Royal Electronics Square

All outlets of Royal Electronics Square

400301-400312

⑦ 來來電器廣場各門市

( 8791 9432 / 8791 9491



401706 C.B. 嬰兒硬更換墊(森林好友) C.B. Hard Changing Mat - Metric Forest Friends **48.000** 24.000 + (9120) (212.000 + (3180)

油土尼冰雪奇緣餐具水杯系列

401709 C.B. 奶瓶蒸汽消毒器 C.B. Feeding Bottle Sterilizer 54,000 27.000 + (3135) 14.000 + 3200

401702

Frozen Tableware Set

013.000 + 0.65

07.000 + 095

26.000

401711 Combi 智能消毒烘乾鍋 Combi Steam Sterilizer 240,000 120.000 + 6 600 60,000 + 6 900

① 所需積分 Required Bonus Points + ③ 換購價 Redemption Price

## 401701-401711

好媽咪專門店 Mamacare

(●) 澳門爹利仙拿姑娘街46號B地庫 Rua da Marde Terezina No.46-B, RC, Macau \[
 \begin{aligned}
 2832 2763 / 2852 8145
 \end{aligned}
 \]
 \[
 2832 2763 / 2852 8145
 \]
\]

更多積分禮品等緊您!請瀏覽www.bcm.com.mo! Visit www.bcm.com.mo to check out more gift options!

圖片僅供參考。優惠受條款及細則約束。本服務/產品並不是以歐盟的人十為日標 Photos are for reference only. Terms and conditions apply. This service/product is not targeted at customers in the EU.

















條款及細則:1. 推廣期由2020年3月10日至6月10日。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行")發





即日起至2020年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡 於君怡酒店簽賬消費,可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy exclusive offers at the below finest restaurants managed by Grandview Hotel

餐飲優惠

Dining offers

10% Off

九折優惠





由即日起憑 BCM Mastercard<sup>®</sup> 信用卡於以下購物網站簽賬 結賬時輸入指定優惠代碼即可享精彩折扣優惠! Shop with BCM Mastercard® at the below online websites and input designated Promo Code to enjoy fantastic discount offers !



iHerb 消費滿60美元可享 95折優惠 (不含運費與税金) 5% off for all orders of USD60 or above (excluding shipping and taxes) 優惠代碼 Promo Code MCIH5



憑 BCM World Mastercard® 簽賬 更可享高達 4倍現金回贈!

Spend with BCM World Mastercard® to earn up to 4X cash rebate !

請瀏覽www.mastercard.com.hk了解更多詳請。優惠受條款及細則約束 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 For details please visit: www.mastercard.com.hk. Terms and conditions app This service/product is not targeted at customers in the EU.



假日酒店

Holidau Inn

IHG 旗下酒店

澳門

MACAII

Macau

營業時間 Opening Hours: 星期一至星期日 Monday - Sunday: 07:00-23:00

即日起至2020年12月31日, 憑澳門

商業銀行信用卡於澳門假日酒店簽賬

From now on until 31 December 2020, BCM Credit

Cardholders can enjoy exclusive dining offer at the

below finest restaurant managed by Holiday Inn

消費,可尊享以下餐飲優惠:



业 Address : 澳門新口岸北京街82-86號 Rua de Pequim. No.82-86. Macau

條款及細則:1.優惠推廣期由即日起至2020年12月31日止。2.以上優惠只適用於漳門商業銀行股份有限公司(\*本 行")發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3.以上優惠不包括税款及服務費。 4.以上優惠不可兑換現金或 與其他維廉優惠同時使用。 5. 本行對有關是次推廣活動之服務質素概不負責。 6. 本行及澳門假日酒店保留使用此 優惠之最終決護權。 7. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 8. 本行及湊門假日酒店保留簡時修改任何細則 及條款之權利,而毋須事前通知。 9. 中、英文本若在文義上有任何分歧,极以中文為準

Terms & Conditions: 1, The Promotion Period is from now on until 31 December 2020, 2, The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. The offer is not applicable to taxes and service charges. 4. The above offer is not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 5. BCM bank accepts no liability for the services provided by Holiday Inn Macau. 6. In case of any disputes, BCM bank and Holiday Inn Macau reserve the right for the final decision. 7. This service/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and Holiday Inn Macau reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



55% off tariff rate

50% off tariff rate

預訂客房優惠

華倫西餐廳 Valencia Restaurant

**莊 伶 而 祭 廟** 

營業時間 Opening Hours

07:00-23:00

星期日至五 Sunday to Friday

星期六 Saturday

公眾假期及前夕 Public Holidavs and Eve

\*包括雙人自助早餐 Inclusive two complimentary buffet breakfasts \*免費房間升級優惠 Free upgrade to next room category

## 地址 Address: 澳門氹仔柯維納馬路142號 142 Estrada Governador Albano de Oliveira, Taipa, Macau 訂座 Reservation: 2883 7788

牌價 五折

條款及細則:1. 優惠推廣期由即日起至2020年12月31日止。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司 ("本行") 發出之信用卡及聯營卡 (包括主卡及附屬卡)。 3. 以上餐飲優惠不適用於老饴酒店所指定之節假日及其前夕,詳情請向餐廳 床員查論。 4. 以上餐飲優寬不適用於私人宴會及特別推審項目。 5. 以上客房優寬必須預先訂房,訂房及客房升級服務需提平客房供邀量而定。 6. 以上優惠不可兑換现金或與其他推審優惠同時使用。 7. 本行對有屬是次推審活動之服務質素概 不負責。 8.本行及君伯酒店保留使用此優惠之最終決議權。 9.本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 10.本行及君伯酒店保留麵時修改任何細則及條款之權利,而毋须事前通知。 11.中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準, Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2020. 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. The above dinning offers are not applicable on blackout dates designated by Grandview Hotel, please enquire restaurant staff if in doubt. 4. The above dinning offers are not applicable to banquets and special promotion items. 5.

Advance room booking is mandatory, all bookings and rooms upgrade are subject to availability. 6. The above offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 7. BCM bank accepts no liability for the services provided by Grandview Hotel. 8. In case of any disputes, BCM bank and Grandview Hotel reserve the right for the final decision. 9. This service/product is not targeted at customers in the EU. 10. BCM bank and Grandview Hotel reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice. 11. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



 每日手續費低至0.22% Monthly handling fee as low as 0.22%

> 田須仟何入息證明 Income proof not required

• 長達18個月分期付款期 • Repayment period up to 18 months

## 申請方法 Application methods:

○ 致電「商業理財通」 全線分谷 G Call TeleBCM at 8796 8888 BCM Branche Apply Online

本推廣受條款及細則約束。本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 Terms and conditions apply. This service/product is not targeted at customers in the EU.